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Bojujeme s množstvím dezinformací, kterými nás výjimečně intenzivně zásobují
mainstreamová média. Přiznáváme, že je to únavné, protože proti nám stojí i proliberální poskoci a
sluhové mainstreamu, kteří mu mají krýt záda a dehonestovat jakýkoliv názor, který jde proti proudu.
Nynější vláda si navíc vzala na pomoc i právo, které sama sice neustále pošlapává a ohýbá, nicméně
na odpůrce jej zneužívá v míře shodné s dobou existence STB.

Dva covidové roky byly plné rozporuplných výroků politiků a média využila situace k
naprosto neúnosné masáži. Snažili jsme se covid nezlehčovat, nicméně fakta, která jsme uváděli,
byla v rozporu s tím, čím se prezentovala jak vláda, tak i mediální scéna. 24 měsíců naprosto změnilo
život absolutní většiny z nás a neskutečně rychle ovlivnilo rozložení společnosti a její ekonomickou
sílu. Pravděpodobně šlo o záměr, role Gatese, Fauciho a dalších propagátorů jakékoliv vakcinace je
jen těžko vyvratitelná a lze se oprávněně domnívat, že covid ještě nevyčerpal svou kapacitu možností
a v záloze už jsou daleko horší záležitosti, například epidemie neštovic. To však není zdaleka vše,
ostatně jeden z největších světových zločinců Klaus Schwabe okamžitě nabádal k urychlení svého
projektu nazvaného Great Reset, jehož úkolem je znárodnit, vyvlastnit, zrušit soukromé vlastnictví s
výjimkou nejvyšších elit, které by naopak vlastnili vše. A samozřejmě liberální ekošílenci využili
situace a spustili naplno Green Deal. Covid, Great Reset a Green Deal, to vše nastartované během
dvou let, to už je silný kalibr, zvláště když se na tom všem s politiky podílela nejen média, ale přidaly
se i velké nadnárodní společnosti. Je to vcelku logické, protože na vrcholu vlastnických struktur se
většinou pohybují stejní lidé.

 

 

V určitém smyslu lze konstatovat, že ruské řešení problémů kolem Ukrajiny zbrzdilo
covidové tempo změn, na nějakou dobu odsunulo pozornost dávanou ,,pandemii“ a přesunulo téma
strašení úplně jinam, nicméně v Bruselu se soustavně pracuje na jejím pokračování. Nadále se
naprosto nesmyslně nakupují vakcíny a na podzim nejpozději dojde k další uměle vyvolané vlně
hysterie. Nemysleme si, že se eurounijní mafie tak snadno vzdala zisků z koronaviru a svých plánů
nadále přitvrdit v totální kontrole obyvatelstva. Momentálně lze očekávat návrat snahy přinutit
Evropany k povinnému očkování a zároveň i přeměnu digitálních covidpasů v naprosto
neodmyslitelný osobní doklad, bez něhož se nedostanete vůbec nikam. Třeba už nyní neočkované a
zároveň bet negativního testu nepustí na své území například Nový Zéland. OR kód je vstupenkou do
této země.

Berme současný stav jako pro někoho covidově odpočinkový, kdy většina států povolila v
intenzitě restrikcí, ovšem pro jiné jde o období příprav dalšího útoku na naše svobody. Při
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zjištění, jak obrovskou nenávist jsou západní politici a média ochotni vytvořit proti Rusku, je s
podivem nulová aktivita v případu hledání skutečných viníků pandemie a určitě bychom je našli v
absolutně nejvyšších společenských patrech. Bruselská generalita pracující systematicky na likvidaci
Evropy a EU však vše toto ignoruje a jede dále svou agendu. Všechny neúspěchy shodí na Vladimíra
Putina a na covid. Ani ve svých řadách nejsou europoslanci schopni udělat pořádek a v podstatě je
vůbec nezajímá, co za ně Leyenová podepsala ve smlouvách s výrobci vakcín a jak moc zadlužila
dnešní i příští generace Evropanů. Jsou to většinou ubozí a královsky přeplácení darmožrouti.
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